
ACTE  PLE ORDINARI 
DATA  9 DE JUNY 
HORA  7 DE LA TARDA 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
1.-  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vist que els reunits són el total  de membres de l’Ajuntament en Ple, el Sr. 
President obre l’acte i s’entra a conèixer els afers inclosos en l’ordre del dia. 
 
 1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

ORDRE DEL DIA 
 
 

 
 
1.- Aprovació, si escau, de l’esborrany de 
     l’acta de la sessió anterior. 
2.- Decret de l’Alcaldia. 
3.- Ratificació de Decrets. 
4.- Modificació de crèdit, núm. 2. 
5.- Aprovació actualització del PAM  per  a 
     l’any 1998. 
6.- Concurs d’obres: enllumenat Ca  
     n’Avellaneda 
7.- Ronda de Llevant: aprovació definitiva  
     del projecte i concurs d’obres.  
 8.- Ronda de Ponent: acceptació aportacions  
      finançament i concurs d’obres. 
 9.- Depuradora d’aigües residuals: 
      acceptació subvenció Junta i subrogació   
      del contracte. 
10.- Aigües del Balcó: acceptació cessió del  
       servei i aprovació inicial del projecte       
       d’adequació d’instal·lacions d’aigua. 
11.- Aprovació de la relació de llocs de treball 
12.- Modificació de plantilla i oferta 
13.- Pistes d’atletisme: concurs d’obres de la  
       superfície. 
14.- Mocions. 
 
15.- Assumptes sobrevinguts 
 
16.- Suggeriments i preguntes. 
 
 
 

PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 
 
 
 
-  Ramon Casadesús Pérez 
- Gemma Perich Vidal 
- Josep M. Serra Mercader 
- Antoni Mora Vergés 
- M. Dolors Ustrell Boada 
- Manel Martín Riera 
- Joan Fusté Badal 
- Anna Llobet Prat 
- Pilar Llaquet 
- Albert Alfonso Moreno 
- Rosa Massot Casadevall 
- Enric Falgueras Rabaseda 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullàs 
- Josep Gallès Villaescusa 
- Josep Rodés Girona 
  
 
- Juli Boadella Vergés 

Secretari 
- Pedro Villameriel 

Interventor 



 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta de la sessió anterior. 
VOTACIÓ: APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 2.- DECRETS DE L’ALCALDIA 
 
Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels Decrets de 
l’Alcaldia dictats des de l’última sessió plenària fins avui. 
La Corporació se’n dóna per assabentada. 
 
 3.- RATIFICACIÓ DE DECRETS 
 
En el seu moment, davant de la necessitat de tramitat ràpidament l'expedient 
corresponent al crèdit sol·licitat a la Diputació de Barcelona per urbanitzar el 
carrer de les Bassetes, s'adoptà la resolució mitjançant Decret d'Alcaldia. 
Igualment per una immediata presentació de la nostra sol·licitud a la convocatòria 
del PUOSC específic 98-99. 
ATÈS que és convenient ratificar aquestes resolucions pel Ple, ja que així ho 
estableixen les normes que regulen aquests procediments 
A l’Ajuntament  Ple es proposa l’adopció dels següent 
ACORD: 
Ratificar els Decrets següents: 

- 60/98 de 3 d'abril, corresponent al crèdit sol·licitat per l'urbanització de  
                 carrer de les  Bassetes, a la Caixa de Crèdit de Cooperació  Local 

- 80/98 de 29 d'abril, corresponent a la sol·licitud  pel nucli de Sant       
                Feliu   del Racó, dintre del PUOSC 98-99 específic per nuclis          
                agregats. 
El Sr. Ramon Casadesús defensa la proposta tot dient que aquests Decrets 
varen ser signats per l’Alcalde per a la tramitació ràpida dels expedients per a 
demanar les corresponents subvencions. I ara cal fer la seva ratificació. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 4.- MODIFICACIÓ DE CRÈDIT NÚM. 2 
 
ATÈS, que concluida la redacció dels projectes i valoracions tècniques de les 
inversions incloses en el pressupost de 1998 s’ha comprovat que en alguns 
casos el seu cost és superior als crèdits pressupostaris, pel que es `precís 
suplementar aquests en les següents quanties: 

a) compra de terrenys culturals        500.000 pessetes 
b) millora de Castellar Vell en      2.000.000 pessetes 
c) projectes d’estudis urbanístics     3.000.000 pessetes 
d) urbanització c/ de les Bassetes     2.951.542 pessetes 
e) pistes d’atletisme     14.500.000 pessetes 
f) col·lector ronda Llevant    10.000.000 pessetes 
g) urbanització pavimentació carrers    8.800.000 pessetes 
h)   rotonda ctra. Sentmenat         744.370 pessetes 

ATÈS que per a complir el programa d’inversions de 1998 es necessari 
incorporar al Pressupost vigent les següents inversions: 

a) urbanització vial ronda Ponent   37.778.000 pessetes 



b) urbanització el Balcó       92.000.000 pessetes 
c) adquisició material inventariable 

Emissora         3.000.000 pessetes 
ATÈS, que la millora en la gestió del mercat municipal requereix la reversió 
anticipada d’una parada per la seva posterior concessió, estimant-se l’operació 
tant en despeses con en ingressos en 2.000.000 de pessetes. 
ATÈS que es proposa el següent finançament  per l’increment de la despesa a 
que es fa referència en els dos primers atesos d’aquest acord: 

a) quotes d’urbanització     37.778.000 pessetes 
b) contribucions especials    82.800.000 pessetes 
c)  transferència de crèdit      3.695.912 pessetes 
d)  préstec a llarg termini     51.000.000 pessetes 

Vist l’informe de l’Interventor, a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar l’expedient núm. 2 de suplements i crèdit extraordinaris al 
pressupost de 1998, de conformitat amb el següent detall per partides: 
 
AUGMENTS EN DESPESES: 
PARTIDA  CONCEPTE     PESSETES 
0.451.60001  compra terreny cultura        500.000  
0.451.63203  millores Castellar Vell     2.000.000 
2.432.64002  projecte i estudis urbanístics    3.000.000 
2.511.60106  urbanització carrer Bassetes    2.951.542 
2.511.60118  rotonda ctra.  Sentmenat        744.370 
2.511.60119  urbanització, pavimentació     8.800.000 
2.511.60122  urbanització vial ronda Ponent  37.778.000 
2.511.60121  urbanització el Balcó   92.000.000 
4.622.22800     rescat concessió parades mercat    2.000.000 
6.452.62203  pistes atletisme    14.500.000 
12.451.62300 material emissora municipal    3.000.000 
13.441.60114 col·lector ronda llevant   10.000.000 
                 177.273.912 
 
BAIXES EN DESPESES: 
PARTIDA  CONCEPTE     PESSETES 
2.511.60105  urbanit. ctra. Sentmenat 1ª fase     3.695.912 
                     3.695.912 
 
AUGMENT EN INGRESSOS: 
PARTIDA  CONCEPTE     PESSETES 
36001   contribucions especials el Balcó    82.800.000 
36002   quotes urbanització vial r. Ponent   37.778.000 
35100   concessió parades mercat      2.000.000 
91700   préstecs entitats crèdit     51.000.000 
             173.578.000 
 
SEGON.- Autoritzar la contractació d’una operació de crèdit a llarg termini per 
a finançar les inversions incluides en aquest expedient d’import 51.000.000 de 



pessetes, facultant al Sr. Alcalde tan àmpliament con en dret sigui precís per a 
l’execució del present acord i, en especial , per a l’elecció de l’entitat de crèdit i 
signatura del corresponent contracte, amb subjecció a les següents condicions 
financeres: 

a) interès : no superior al MIBOR a tres mesos + 0’20 
b) comissió d’obertura no superior a 0’20% de l’import de l’operació 
c) termini de reembossament no superior a 11 anys essent el primer de 

carència. 
d) Podrà afectar-se de forma especial lla participació municipal en 

impostos estatals, IBI o IAE. 
e) totes les despeses de formalització del contacte seran a càrrec de 

l’entitat financera. 
L’Alcaldia haurà de donar compte al Ple de tots els acords o Decrets que 
s’adoptin en virtut d’aquesta delegació. 
TERCER.- L’execució de les inversions incloses en aquest expedient no seran 
executives fins que no siguin efectius els ingressos que les financin. 
QUART.-  El present expedient s’exposarà al públic en la forma i terminis 
establerts per la Llei 39/88 i Reial Decret 500/1990. 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde tot dient que aquesta modificació 
pressupostària engloba tots els canvis i desviaments que es poden preveure en 
un futur, i principalment engloba noves inversions que s’han de fer  i que en tot 
cas algunes no estaven previstes perquè  les desconeixíem. D’una banda 
s’adquireixen uns terrenys a Castellar Vell per 500.000 pessetes més de les 
pressupostades, també per les obres de millora de Castellar Vell ampliem una 
partida en dos milions més, igualment la d’estudis urbanístics també l’ampliem 
en 3 milions de pessetes, es regularitza pressupostàriament la urbanització del 
carrer de les Bassetes i rotonda de la carretera de Sentmenat, el mateix passa 
en urbanitzacions i pavimentacions tot i que al final fem una nova operació, 
s’augmenta la partida en 8.800.000 pessetes més. Sobre la urbanització del 
vial de la ronda de Ponent és un tema molt important ja que és la connexió per 
darrera de la Playtex de la zona de Can Carner amb els Pedrissos,  tot i que el 
pagament anirà a càrrec dels propietaris i l’Ajuntament l’únic que fa es 
controlar, adjudicar, dirigir i fer el cobrament. La urbanització del  Balcó és un 
punt que no estava previst ja que la  Cooperativa de les aigües del Balcó ens 
ha cedit  les instal·lacions, però com que el seu estat és molt deficitari fem tota 
la instal·lació nova, així com també la instal.lació d’hidrants en una zona d’alt 
risc d’incendi, l’import ascendeix a 92.920.000 pessetes a càrrec de 
l’Ajuntament, un 10%, i la resta a càrrec dels propietaris. S’amplia les partides 
de les pistes d’atletisme en 14.500.000 pessetes, també es compra material per 
l’emissora municipal, una unitat mòbil, s’amplia la partida del col·lector ronda de 
Llevant en 10 milions, i finalment es rescata la concessió de dues parades del 
mercat. Amb tot això conformen una operació que puja 177.273.912 pessetes, 
aquests 177 milions no corresponen a tota despesa municipal, i no s’hauran de 
fer préstecs per a tot aquest import sinó únicament una nova operació de 51 
milions i la resta, 37 milions són a càrrec dels veïns de la ronda de Ponent, 82 
milions dels veïns del Bacó i 2 milions  que obtindrem de la subhasta de les 
dues parades del Mercat. Per tant els 177 milions queden igualats tenint en 
compte que hi ha una baixa en la urbanització de carrers i carretera de 



Sentmenat.  El segon punt és l’autorització per a contractar un préstec fins a 51 
milions de pessetes. 
Comença el torn d’intervencions el PSC amb la senyora Pilar Llaquet que 
manifesta la seva abstenció. 
Per ERC també es manifesta l’abstenció. 
El Sr. Josep M Gallés pel PP diu que el seu vot serà a favor i demana una 
explicació pel que fa a la comissió d’obertura i que es tingui en compte que no 
sigui superior a 0’20. 
Finalment  IC diu que el seu vot serà d’abstenció. 
VOTACIÓ:  FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA AMB EL 
SEGÜENT RESULTAT. 
 VOTS A FAVOR        : DEU   (10), dels regidors de CiU i PP 
            VOTS EN CONTRA : CAP   (0 ) 
  ABSTENCIONS       :  SET   (7 ). Dels regidors del PSC, ERC i IC 
 
 5.-  APROVACIÓ ACTUALITZACIÓ DEL PAM PER A L’ANY 1998 

 
Tal i com està establert, el Pla d’Actuació Municipal, o PAM, és un pla 
d’emergències que cal ser actualitzat i homologat cada any. El tràmit 
d’homologació a Protecció Civil consisteix en la ratificació de l’aprovació del 
PAM que s’ha fet al Ple Municipal. 
Enguany hem aconseguit realitzar l’objectiu d’adjuntar-hi cartografia nova, més 
actualitzada, i amb una simbologia acceptada per la Generalitat. Finalment, ha 
estat més fàcil del què havia de ser en principi, ja que hem pogut utilitzar la 
cartografia realitzada per la Diputació en el Pla de Prevenció d’Incendis. Hi ha 
altres novetats, com la cartografia de les urbanitzacions que ha estat elaborada 
i annexada per suplir la manca de Plans d’Autoprotecció de les urbanitzacions 
Per tant, aquest any més que una revisió del PAM de l’any passat, la nostra 
tasca ha consistit en fer una nova redacció del document, actualitzant com 
sempre les següents dates: 
 actualització dels mitjans humans i materials de la policia local 
- actualització de plànol i la llista dels hidrants 
- actualització dels plànols i les dades referents als punts d’aigua. 
- actualització de l’organigrama de funcionament 
- actualització dels vigilants i guaites. 
- actualització dels mitjans humans i materials de l’Ajuntament 
- actualització dels mitjans humans i materials de l’ADF, Serna i els voluntaris 
Tal i com ens van indicar els tècnics de la Generalitat l’any passat, no es fan 
constar els mitjans dels bombers voluntaris, ja que consten a l’INFOCAT com a 
mitjans de la Generalitat de Catalunya, i el Centre Receptor d’Alarmes es situa 
a la Policia Local. Per tant en cas d’emergències primer s’ha de trucar al 092, i 
després aquests ja avisaran al 085. 
Aquest any 1998 doncs, estem aconseguint que el PAM no només es revisi, 
sinó que vagi ampliant i millorant la informació que facilita. 
Per la qual cosa a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Aprovar  l’actualització del PAM per a l’any 1998, tal com ha estat redactat pels 
Serveis Tècnics municipals. 



Defensa la proposta el senyor Ramon Casadesús tot exposant que el PAM és 
un pla d’emergències que cal que sigui actualitzat i homologat cada any, s’hi ha 
introduït importants novetats, actualització dels mitjans humans i materials de la 
Policia, els plànols dels hidrants i els plànols dels punts d’aigua, organigrama 
de funcionament, vigilants i guaites, etc. Per tot això és un Pla d’Actuació 
municipal  actualitzat que inclou la cartografia de les urbanitzacions i que ha 
estat elaborat per suplir la manca dels plans d’autoprotecció. En base a tot això 
es proposa l’aprovació de l’actualització del camp per a l’any 1998. 
En torn d’intervencions per ERC el Sr. Jordi Permanyer exposa que el seu vot 
serà a favor  i pregunta si totes les urbanitzacions estan incloses en el PAM. 
El Sr. Alcalde li contesta que si, però que no totes tenen el PAU elaborat i 
concretament la urbanització el Balcó és la que està més endarrerida. 
El Sr. Francesc Deu  per ERC intervé tot dient  que aprofitant el tema de 
l’aigua, totes aquestes zones de les urbanitzacions i properes a una zona de 
bocs, seria convenient fer-hi una xarxa d’hidrants. 
Pel PSC la Sra. Rosa Massot pregunta, com està la ruta de sortida per la part 
nord de les urbanitzacions? i que caldria preveure en el pressupost les obres 
d’arranjament d’aquesta sortida. 
Pel PP el Sr. Josep M Gallés després de manifestar-se a favor pregunta pel 
seguiment que s’ha fet del PAM de l’any passat,  sabem si tots els objectius  
s’han arribat a complir.? 
El Sr. Alcalde passa a explicar que a cada urbanització hi ha unes actuacions 
a prioritzar, a Can Font es va fer un camí nou que és la sortida cap a la Bovila 
de Castellar Vell, al Balcó es va fer la sortida paral·lela al mirador, aquestes 
actuacions són les que estan en els PAUS i són normes que després s’han 
d’executar. 
Continua el Sr. Josep M. Gallés pel PP dient que Sant Feliu només té hidrants   
i tots estan col·locats des de la plaça del Cim avall. 
Finalment per IC el Sr. Josep Rodés també es manifesta a favor i recalca la 
seva necessitat. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 6.- CONCURSOS D’OBRES: ENLLUMENAT CA N’AVELLANEDA 
 
Per acord de Ple del dia 24 de febrer, s’imposà contribucions especials per  a la 
instal·lació de l’enllumenat públic a la urbanització de Ca n’Avellaneda. 
Constitueix l’objecte de la present licitació la realització mitjançant concurs 
obert de l’execució d’aquestes obres segons projecte de l’Enginyer tècnic Sr. 
Francesc Grau Capell. 
ATÈS el que disposa l’article 86 de la Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes 
de les Administracions Públiques, la Comissió de Govern es proposa l’adopció 
dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Convocar concurs públic i aprovar els Plecs de condicions per 
adjudicar l’execució de l’enllumenat de Ca n’Avellaneda, amb un tipus de 
licitació de 140.344.988 pessetes, IVA inclòs. 
SEGON.- Publicar els  anuncis de licitació preceptius. 
Defensa la proposta el Sr. Ramon Casadesús  i diu que en el Ple del dia 24 de 
febrer es va acordar la imposició de contribucions especials per la instal·lació  



d’enllumenat a Ca n’Avellaneda, aquesta licitació que avui es convoca és un 
concurs públic i es presenten els plecs de condicions per a adjudicar l’execució 
d’aquest enllumenat amb un pressupost de 140.344.988 pessetes. 
El Sr. Alcalde intervé per comentar les reclamacions que s’han fet al respecte.  
Destaca també que per l’import de la licitació, que és elevat, de segur que s’hi 
presentaran empreses grans. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
  
 7.-  RONDA DE LLEVANT: APROVACIÓ DEFINITIVA DEL PROJECTE 
                 I CONCURS D’OBRES 
 
Aquest Ajuntament té inclosa dintre del Pla de Cooperació i Assistència Local 
(PCAL 98-99) de la Diputació l’obra de construcció del col·lector de la ronda de 
Llevant, servitud en termini de contractació determinat per la qual cosa és 
necessari anar als tràmits de tramitació abreujada que pressuposa la declaració 
d’urgència emparada en l’article 72 de la Llei 13/95 de contractes de les 
Administracions Públiques. 
ATÈS el que disposa l’article 86, al respecte a la tramitació dels concursos 
d’obres. 
Vista la tramitació de l’aprovació del projecte, que s’exposà al públic a partir de 
l’anunci en el Butlletí Oficial de la Província del dia 4 d’abril, sense que es rebés 
cap al·legació. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.-  Convocar licitació i aprovar els plecs de condicions econòmics 
administratius tramitar el concurs de les obres de construcció del col·lector de 
la ronda de Llevant, amb un preu de licitació  i de 28.000.000 de pessetes. 
SEGON.- Fer les publicacions preceptives. 
TERCER.-  Aprovar definitivament el  projecte esmentat 
El Ramon Casadesús defensa la proposta i diu que el PCAL 98-99 de la 
Diputació, l’Ajuntament hi té inclosa l’obra de construcció del col·lector de la 
ronda de Llevant . Vista la tramitació de l’aprovació del projecte que va ser 
exposat al públic i al no presentar-se cap reclamació, avui es proposa convocar 
licitació,  aprovar els plecs de condicions, tramitar el concurs de les obres de 
construcció del col·lector amb un preu de licitació de 28 milions de pessetes. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
  

  8.- RONDA DE PONENT ACCEPTACIÓ APORTACIONS       
            FINANÇAMENT I  CONCURSOS D’OBRES. 

  
El tram de la ronda de Ponent entre el carrer de Turuguet i el carrer de J V 
Foix, que discorre per darrera de l’empresa Playtex, sempre ha estat dins de 
les prioritats d’urbanització  per tal d’enllaçar Can Carner amb la resta del nucli 
urbà i al mateix temps solucionar els accessos a la zona. No obstant la dificultat 
que els terrenys es trobessin dins un Pla Parcial de desenvolupament privat ja 
anat ajornant la seva solució, fins avui que amb el consens dels propietaris 
majoritaris del Pla Parcial i l’empresa Playtex, s’ha arribat a un acord mol 
beneficiós i que dona peu a l’inici del procediment per a la urbanització d’aquest 
tram de vial. 



És per això que després d’agrair a la propietat de Can Carner i de Ca n’Oliver i 
la Direcció de l’empresa Playetx la seva col·laboració i interès per a portar a 
terme aquesta obra, a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Assumir les facultats atribuïdes per la Junta de compensació del Pla 
Parcial de Ca n’Oliver, a aquest Ajuntament, segons acord de l’Assemblea de 
la Junta de 10 de març de 1998, pel que respecte a la contractació de l’obra 
d’urbanització del tram de la ronda de Ponent i l’exacció de quotes. 
SEGON.- Acceptar les aportacions pel finançament de la urbanització en els 
següents termes de repartiment. 
 - 20% Playtex España, SA :        7.555.600 pessetes 
   -  Sra. Josefa Armengol Cerdà:   5.772.478 pessetes 

      80%   (Can  Carner) 
            - Sra. Carmen Balard Pich     :   24.449.992 pessetes 

 TERCER.- Indicar als partícips del finançament de les obres, que entreguin a 
compte com a dipòsit el 30% de la seva aportació, abans de l`inici de les obres 
i en tot cas abans del 31 de juliol de 1998. La resta serà requerida en mesura 
de l’estat de certificació de les  despeses. 
QUART,. Aprovar inicialment el projecte redactat pels Serveis Tècnics 
municipals, per la urbanització del tram de la ronda de Ponent, tot exposant al 
públic simultàniament al període de licitació. 
CINQUÈ.- Aprovar la convocatòria i el plec de condicions econòmiques-
administratives que regiran en el concurs d’aquestes obres, amb un preu tipus 
de licitació de: 37.778.000 pessetes, tot declarant urgent aquesta contractació 
per l’interès de les parts. 
SISÈ.- Publicar l’anunci de licitació al Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya. 
El Sr. Alcalde explica la proposta tot remarcant que és la connexió amb la 
Playtex per enllaçar Can Carner amb el nucli urbà. Cal destacar la voluntat 
negociadora de Can Carner i Ca n’Oliver. Els acords són: assumir les facultats 
atribuïdes a la Junta de Compensació, acceptar les aportacions del 
finançament de la urbanització, indicar als partícips del finançament de les 
obres que entreguin a compte el 30 per cent de la seva aportació abans de 
començar les obres, aprovar inicialment el projecte redactat i aprovar la 
convocatòria i el plec de condicions. 
S’obre un torn d’intervencions amb el PSC i la Sra. Pili Llaquet que diu ha 
costat molt temps però a la fi sempre que es conseguira. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer es manifesta a favor i diu que aquest tram 
era ja una urgència i que calia que s’arreglés. Tot repassant el projecte hi hem 
trobat uns temes de detall que fora interessant parlar-ne en comissió, tal com   
línies telefòniques,  línies elèctriques, els trams que van soterrats i els que no  
en van, passos de vianants... 
Pel PP el Sr. Josep M Gallés després de manifestar-se a favor, pregunta quin 
serà el termini per presentar el dipòsit de garantia. 
IC també es manifesta a favor: 
VOTACIÓ. FOU APROVAT PER UNANIMITAT. 
 
 9.- RECEPCIÓ DEPURADORA 
 



El dia 8 d'agost de 1993, aquest Ajuntament formalitzà amb el Departament de 
Medi Ambient de la Generalitat de Catalunya, acta d'apreciament per mutu acord, 
en virtut de la qual, l'Ajuntament de Castellar del Vallès cedia en favor de la Junta 
de Sanejament, el dret de superfície a construir sobre 233.120 m2 de la finca 
denominada el Castell; dret que amb anterioritat s'havia convingut amb el 
propietari de la finca, el Sr. Foncuberta i Balaguer i que fou aprovat per 
l'Ajuntament en Ple, en sessió celebrada el dia 30 de març de 1993. 
Amb posterioritat la Junta de Sanejament adjudicà les obres de construcció de la 
depuradora de Castellar del Vallès, i un cop acabades i rebudes les instal·lacions, 
es gestionen durant el termini d'un any per "CADAQUA, SA, dins del període de 
garantia. 
Quan aquest termini era de proper acabament i estimant que les competències 
en matèria de tractament i depuració d'aigües residuals és municipal a l'empara 
dels articles 25 i 26 de la Llei de Bases de Règim Local (Llei 7/85) i els 63 i 64 de 
la Llei municipal i de règim local de Catalunya (Llei 8/87), l'Ajuntament en Ple per 
acord de 27 de febrer de 1996, demanà a la Junta de Sanejament: La cessió a 
favor de l'Ajuntament, les obres i instal·lacions de la depuradora d'aigües 
residuals del Riu Ripoll i passar a ser, l'Ajuntament de Castellar del Vallès, 
administració actuant en la gestió de la depuradora. 
No obstant la depuradora continuà funcionant provisionalment sota la gestió de la 
Junta de Sanejament, la qual adjudicà contracte dels serveis de manteniment de 
la depuradora, a HIDROWATT, SA, amb efectes d'1 de juliol de 1997, fins el 31 
de desembre del mateix any. El contracte és prorrogable per anualitats i vigent 
fins l'any 2.000, amb obligació per l'empresa concessionària d'assumir en el 
transcurs del contracte a l'Administració Local com Administració actuant. 
En data 4 de març d'aquest any, es rep notificació de la Junta de Sanejament 
conforme ens notifiquen l'explotació de la depuradora amb una assignació 
provisional. 
El 24 del mateix mes l'Ajuntament de Castellar presenta al·legacions, no solament 
per l'import de l'explotació sinó també pel manteniment de tot el sistema de 
col·lectors. La Junta de Sanejament notifica el 14 d'abril les assignacions 
definitives i obra portes al manteniment global del sistema. 
ATÈS que la llei 18/1991, de 7 de novembre, de reforma de la Junta de 
Sanejament, en el seu article 5.3 reconeix aquesta atribució pròpia municipal, 
amb independència de qui hagi executat les obres. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS. 
PRIMER-  Constituir-se com Administració actuant de la depuradora d'aigües 
residuals de Castellar del Vallès. 
SEGON.- Acceptar  de la Junta de Sanejament l'atribució de fons destinats al 
finançament de "l'explotació de l'estació depuradora d'aigües residuals", amb un 
import, per tot l'any 1998, de: 36.357.880 pessetes més IVA. 
TERCER.- Subrogar-se a la Junta de Sanejament en el contracte subscrit amb 
HIDROWATT, SA, pel "Servei de manteniment, conservació i explotació de la 
depuradora de Castellar del Vallès", amb efectes d'1 de gener de 1998. 
QUART.- Aprovar el conveni de subrogació a HIDROWATT, SA i facultar al Sr. 
Alcalde per a la signatura del mateix. 
Defensa la proposta el Sr. Ramon Casadesús tot dient que l’any 1993 
l’Ajuntament va formalitzar amb el Departament de Medi Ambient acta cedint a 



favor de la Junta de Sanejament el dret a construir una depuradora, després de 
passar per diverses vicissituds  ara l’Ajuntament vol constituir-se en Administració 
actuant de la depuradora d’aigües residuals, tot i que en aquest moment el 
manteniment de l’explotació ho fa l’empresa Hidrowatt, SA, pel la qual cosa 
s’acceptarà de la Junta de Sanejament la provisió de fons destinats al 
finançament d’aquesta explotació amb un import de 36.357.880 pessetes, 
subrogant-se a la Junta de Sanejament el contracte subscrit  amb Hidrowatt, SA 
amb efectes d’1 de gener de 1998. 
En torn d’intervencions el Sr. Josep Rodés per IC demana explicacions pel que 
fa a les al·legacions presentades per l’Ajuntament a la Junta de Sanejament. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 10.- AIGÜES DEL BALCÓ: ACCEPTACIÓ CESSIÓ DEL SERVEI 
                  I APROVACIÓ INICIAL DEL PROJECTE D’ADEQUACIÓ DE 
                   INSTAL·LACIONS D’AIGUA. 
 
En data 13 de maig de 1985, el senyor Antoni Barata Gual i el senyor Ramon 
Roig Roig, en representació de la Cooperativa de Subministres d'Aigües del 
Balcó, acordaren transferir a favor de la Cooperativa les instal·lacions i el servei 
de subministrament d'aigua potable en baixa. Aquesta transferència estava 
condicionada a la cessió a favor de l'Ajuntament, quedant la Cooperativa com a 
fiduciaria i conseqüentment amb l'obligació de transmetre els béns i drets, en nom 
propi o en el seu cas del Sr. Barata, en adequat estat d'ús i conservació  a favor 
de la Corporació municipal. 
Per acords de l'Ajuntament en Ple de data 25-5-1993 i 30-11-1993, l'Ajuntament 
de Castellar del Vallès, va adquirir del senyor Antoni Barata, Fundació Maria del 
Corral i Calama, SA, els drets d'explotació i distribució d'aigua, pous, els siste- 
mes d'extracció i elevació i la xarxa de distribució en alta en el municipi de 
Castellar del Vallès. 
El senyor Antoni Barata Gual, en el conveni de compra- venda, es comprometé a 
cedir directament o a través dels seus fiduciaris "Cooperativa del Consumo del 
Alto Vallès" o "Cooperativa de Subministres d'Aigües d'el Balcó", les ins- 
tal.lacions en baixa del subministrament d'aigua i la cessió de l'explotació del 
servei, Que per l'anterior conveni quedà la Cooperativa autoritzada pel Sr. Barata 
i Calama, SA, a efectuar les presents cessions. 
Que a partir de l'any 1994, s'iniciaran conversacions amb la Cooperativa per tal 
de materialitzar la cessió de les ins- tal.lacions. Que després d'un període 
d'interrupcions es reprengueren les converses durant l'any 1997, resultat de les 
quals fou la necessitat de conèixer l'estat de les instal·lacions, per la qual cosa 
s'encarregà projecte a SOREA. 
ATÈS que l'Assemblea de "Subministres d'Aigües el Balcó" "Sociedad 
Cooperativa Ltda.", de data 18 d'abril de 1998, aprova: 
1.- Ratificar l'acord pres a l'Assemblea General Extraordinària del passat dia 28 
de setembre de 1997, en el qual es va acordar cedir les instal·lacions i l'explotació 
del subministrament d'aigua de la urbanització el Balcó a l'Ajuntament de 
Castellar del Vallès, o a l'empresa que tingui a bé adjudicar-li l'Ajuntament. 
2.- Autoritzar al president senyor Àngel Cànovas García, per que pugui signar en 
nom de la Societat Cooperativa, tota classe de documents fins a fer definitiva la 
cessió esmentada 



ATÈS que d'acord amb l'article 63, apartat 2.l), de la Llei Municipal i de Règim 
Local de Catalunya, el subministrament d'aigua potable és una competència 
municipal. 
ATÈS que segons l'article 64.a), és una obligació mínima en tots els municipis, 
prestar el servei d'abastament domiciliari d'aigua potable, conseqüentment és 
ineludible l'acceptació d'aquestes instal·lacions. 
ATÈS que la normativa urbanística imposa al promotor la cessió dels serveis i 
instal·lacions al municipi en adequat estat d'ús, obligació subrogada per la 
Cooperativa Balcó. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.-  Acceptar la cessió de les instal·lacions de la xarxa i la gestió del 
servei de distribució d’aigua potable en baixa de la urbanització el Balcó. La data 
d’efectes serà la indicada en el document de recepció de les instal·lacions a tenor 
del període més adient per a la lectura i facturació dels consums. 
SEGON.- Encarregar la gestió d’aquest servei a la concessionària SOREA, amb 
les condicions generals establertes en el contracte de concessió.. 
TERCER.- Aprovar inicialment el projecte, redactat per SOREA, "d'incorporació 
del servei d'aigua potable de la urbanització el Balcó al servei municipal" que 
comporta la renovació de les instal·lacions en aquesta urbanització, amb un 
pressupost d'execució de contracte de 91.903.685 pessetes, IVA inclòs. 
D'acord amb l'article 219.2 de la Llei Municipal, exposar-ho al públic durant un 
període de 30 dies, a partir de l'anunci al Butlletí Oficial de la Província, durant el 
qual es podran presentar al·legacions o reclamacions. 
QUART- Iniciar per part dels Serveis Tècnics municipals, expedient de 
contribucions especials, per tal de finançar i repercutir les obres de renovació de 
les instal·lacions del Balcó. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta tot dient que l’Ajuntament ha de garantir el 
servei d’aigua a tots els habitants de Castellar i com que la Cooperativa no pot 
ella sola portar-ho a terme, l’Ajuntament ho farà, i amb això tindrem la xarxa 
d’aigua del Balcó solucionada per molt temps, també millorarà el servei d’hidrants 
i només quedarà com a obra gran  el clavegueram.  Amb aquest acord es 
proposa acceptar la cessió de les instal·lacions, encarregar la  gestió del servei a 
SOREA tal com fa amb la resta del municipi, aprovar inicialment el projecte i 
iniciar per part dels Serveis Tècnics l’expedient de contribucions especials. 
VOTACIÓ. FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

11.-  APROVACIÓ DE LA RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL 
 
La Comissió de Valoració de llocs de treball ha dut a terme l’estudi i posterior 
valoració de cada una de les places que integren l’estructura de personal 
d’aquest Ajuntament. 
La “Relació de llocs de treball” d’una administració és l’instrument tècnic a 
través del qual es realitza l’ordenació de personal atenent les necessitats dels 
serveis i es configuren els requisits de cada lloc de treball, d’acord amb els 
termes fixats per la llei i els seus reglaments. 
En el cas de les Corporacions Locals, l’art. 16 de la Llei 30/84, per a la Reforma 
de la Funció  Pública, ens diu que també han de formar “Relació dels llocs de 
treball” existents en la seva organització, que ha d’incloure en tot cas: 



 - La denominació del lloc de treball. 
 - Característiques essencials. 
 - Retribucions complementàries. 
 - Requisits exigits. 
El Reglament de Personal al Servei dels Ens Locals afegeix, en el seu article 
30, a més a més: 
 - El complement de destí. 
 - La forma de provisió. 
En definitiva, la “Relació de llocs”, és una expressió ordenada del conjunt de 
personal d’una entitat local que inclourà tant el personal funcionari, eventual, 
com laboral (art. 29.1 Reglament de Personal). Només resta exclòs de 
l’exigència de figurar en una “Relació de llocs de treball” el personal laboral de 
durada determinada que per tasques urgents per a la realització d’inversions de 
càrrec de crèdits destinats a aquesta finalitat (art. 32 de D.L. 1/97, de 31 
d’Octubre, Refosa de textos legals vigents de Catalunya, en matèria de funció 
Pública). En definitiva la provisió de llocs de treball, així com la seva creació, 
modificació o supressió, s’ha de fer en tot cas mitjançant relació de treball, 
aquest és l’autèntic objectiu d’una Relació (art. 32 esmentat). 
Les normes legals no defineixen un procediment de qualificació dels llocs de 
treball, però sí que ha d’existir aquest estudi, el resultat del qual és la “Relació 
de llocs de Treball”, i, d’acord amb uns criteris que la pròpia llei determina. Així 
l’article 33 del Decret Legislatiu 1/1997, de 31 d’Octubre, refosa de textos legals 
a Catalunya, en matèria de funció pública, ens diu que els 30 nivells del 
complement de destí del personal, es classificarà d’acord amb : 
 - Titulació. 
 - Especialització 
 - Responsabilitat 
 - Competència 
 - Comandament. 
Per altra banda, l’art. 23 apartat 3.b, de la Llei de Reforma de la Funció Pública, 
ens diu que les condicions particulars d’un lloc de treball vindran reflexades en 
el respectiu complement específic, en atenció a la seva especial: 
 - Dificultat tècnica 
 - Dedicació 
 - Responsabilitat 
 - Incompatibilitat 
 - Perillositat 
 - Penositat 
Vista la Memòria de l’Alcaldia 
Vist l’Informe de Secretaria 
Aquest Ple. 
 A C O R D A 

 PRIMER.- Aprovar la  “Relació de llocs de treball permanents i no permanents” 
d’aquest Ajuntament que constitueix l’ordenació de personal funcionari i laboral 
i les seves característiques específiques. 

 SEGON..- Es delega  a l’Alcalde l’aplicació de les adequacions retributives que 
amb caràcter excepcional i singular, en puguin resultar de l’anterior aprovació, 
així com l’inici dels seus efectes. De conformitat amb el que disposa l’article 18 
de la Llei 65/97, de Pressupostos Generals de l’Estat, adequacions que 



resulten imprescindibles pel contingut dels Llocs de Treball, per la variació del 
nombre dels seus efectius assignats a cada programa, o pel grau de 
consecució dels objectius fixats a cadascun d’ells, sempre en estricte 
compliment dels articles 23 i 24 de la Llei 30/1984, de 2 d’Agost, per a la 
Reforma de la Funció Pública. 

 TERCER.- Es faculta a l’Alcalde a calcular el cost de la valoració dels llocs de 
treball i formar la proposta de modificació de crèdit  per a la financiació de 
l’expedient. 

                QUART- S’aprova la memòria  de  l’Alcaldia que defineix els objectius del 
“Programa Municipal d’adequació dels mitjans humans” de l’Ajuntament de 
Castellar del Vallès a les seves exigències tècniques i demandes 
administratives o de serveis. 

                 CINQUÈ.- Les facultats delegades  a l’Alcalde, s’emmarcaran dins de la 
consecució del compliment dels objectius del programa i condicionat a la seva 
financiació pressupostària sens perjudici que es pugui ordenar pagaments a 
compte. La “Relació de llocs de treball” s’exposarà al públic en el Tauló  

                d’Edictes per un període de 15 dies. També es delega a l’Alcalde la resolució 
de les reclamacions que pugin derivar-se d’aquesta exposició  pública: 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde  tot dient que la intenció ha estat emmarcar la 
plantilla municipal a una respectiva de realitat, definir, valorar i relacionar 
adequadament els llocs de treball que conformen l’Ajuntament, el projecte de 
proposta recull les característiques particulars, els requisits, el complement de 
destí, el complement plus conveni, específic. La relació de llocs reflecteix, a nivell  
econòmic, els acord, que via conveni, s’adopten cada dos anys amb el Comitè 
d’Empresa. Tot això ha passat a votació del personal i ha estat aprovat. La relació 
de llocs de treball ens dona una lectura de departament per departament del que 
està fent cada treballador i que rep cada treballador per la seva feina. 
S’obra un torn d’intervencions amb el PSC, la Sra. Pili Llaquet diu que si els 
treballadors ho han votat a favor nosaltres també ho votarem a favor. Fa una  
observació  sobre un lloc a treball  que no consta el nom de la persona que ho fa. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer també es manifesta a favor, i destaca el vot a 
favor del treballadors. 
Pel PP el Sr. Josep M Gallés  manifesta al seva abstenció, i diu : “ aquesta 
valoració trobem que ens ha estat presentada amb poc temps per fer-ne un 
estudi, la meva pregunta és per què, en aquest moments?. 
L’opinió del PP es que calia haver-ho fet una mica més abans per què 
s’ordenessin els mitjans del personal del nostre Ajuntament configurant els seus 
serveis i les persones aptes per a cada plaça. Es diu que ara és el moment, però 
considerem que són molts anys de resituar el tema. 
Vam aprovar el pressupost del present any i encara que se’ns assegura que no 
afectarà de cap manera en xifres d’augment aquesta nova relació de llocs de 
treball, jo tinc els meus dubtes.  Les resituacions del personal administratiu  ens 
fan por per què sempre costen diners tota vegada que els canvis, es vulgui o no, 
porten variacions, volem ser molt meticulosos en el pressupost que vam recolzar 
en el seu moment”. 
Per IC el Sr. Josep Rodés es manifesta a favor, la relació de llocs de treball ha 
d’estar actualitzada a la realitat. 
Intervé el Sr. Alcalde tot fent dues consideracions a l’ intervenció del PP, si no 
s’ha presentat abans és per què les negociacions amb el Comitè d’Empresa 



han estat  llargues, cal dir també, que no hi ha hagut cap canvi substancial,  
senzillament el que es fa és posat al dia el que ja s’està fent . El motiu de 
l’abstenció no es lògic, tenim 170 treballadors que sabran que el regidor del PP 
s’ha abstingut; si ells ratifiquen en una assemblea un conveni que inclou la 
valoració dels llocs de treball pactada, crec que els representants polítics ho 
hem de ratificar, pel que fa a les possibles desviacions, si n’hi ha, a finals d’any 
ho sabrem, cada any n’hi ha hagut i no especialment motivades per això, sinó 
perquè hi ha baixes, indemnitzacions  per personal que se’ns incorpora, tenim 
alguna variació de lloc de treball que val més diners, etc. 
El Sr. Josep Gallés pel PP replica tot dient que la manifestació de vot no vol 
dir que estigui en contra dels treballadors,  la queixa és per què no se’ns ha 
presentat  una relació de xifres de situacions, és a dir un organigrama en el 
sentit que els llocs que estan actualment el personal administratiu de 
l’Ajuntament pugen x,  quina serà la quantitat amb els canvis, dubtem que no hi 
hagi cap canvi de retribució amb aquesta nova valoració. 
VOTACIÓ. FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT. 

VOTS A FAVOR      : SETZE (16) dels regidors de CiU, PSC, ERC i IC 
 VOTS EN CONTRA:  CAP     (0) 
     ABSTENCIONS       :  UNA    (1 ), del regidor del PP. 
A continuació la Sra. Pili Llaquet, pel PSC intervé tot dient que l’organigrama s’hi 
podria incluir la foto de cada treballadors, ja que es molt difícil saber tothom qui 
és. 
 

12.- MODIFICACIÓ PLANTILLA I OFERTA 
 
ATÈS que els articles 90 de la Llei 7/1995, de 2 d'abril, reguladora de les bases 
del règim local, 126 i 127 del Reial decret legislatiu 781/1986, de 18 d'abril, 
determinen que les Corporacions locals aprovaran anyalment en ocasió del 
pressupost, la plantilla de personal que comprendrà tots els llocs de treball 
degudament classificats, reservats a funcionaris i a personal laboral i eventual i 
que els articles 126 i 127 del Reial Decret legislatiu 781/86, de 18 d'abril, 
contenen els principis informadors per a l'elaboració de les Plantilles així com el 
procediment per a la seva aprovació. 
ATÈS que l'article 91 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases del 
règim local i el 128 del Reial Decret legislatiu 781/1986, de 18 d'abril, determinen 
que les Corporacions locals aprovaran i publicaran l'Oferta d'ocupació pública de 
l'any ajustant-se a la legislació bàsica de l'Estat sobre funció pública i als criteris 
que reglamentàriament s'estableixen, incorporant totes les places dotades a la 
Plantilla que han d'ésser previstes durant l'any per personal funcionari o bé 
laboral. 
Atenent que la normativa de referència la integren l'article 18 de la Llei 30/1984, 
de 2 d'agost, de mesures per a la reforma de la funció pública i que l'oferta 
elaborada per aquesta Presidència s'ajusta a les determinacions de les normes 
de referència. 
ATÈS que l'Ajuntament en Ple aprovà en data 25 de novembre de 1997, la 
plantilla i oferta per a l'any 1998. 



ATÈS que la plantilla i oferta foren publicades en el Butlletí Oficial de la Província 
núm. 301 de 17 de desembre de 1997 i Butlletí Oficial de l'Estat, núm. 53 de 3 
març de 1998, sense reclamacions. 
ATÈS que l'oferta d'ocupació pot ser modificada durant la seva vigència per 
causes de reorganització extraordinària o derivades de la pròpia modificació de la 
plantilla, article 80 del Reglament de Personal al Servei dels Ens Locals. 
ATÈS que la "relació de llocs de treball permanents i no permanents" 
elaborada recentment comporta la modificació de plantilla i oferta. 
L'Alcalde-President, a l'Ajuntament Ple proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar la modificació de la plantilla orgànica d'aquest Ajuntament 
per a l'any 1998 que es conté en la documentació annexa a aquest dictamen i 
que forma part del mateix. 
SEGON.- Trametre còpia de la plantilla a la Comunitat Autònoma de Catalunya i 
disposar la seva publicació íntegra en el Butlletí Oficial de la Província. 
TERCER.- Aprovar la modificació de l'oferta d'ocupació pública d'aquest 
Ajuntament corresponent a l'any 1998 i que es conté en el document annex a 
aquest dictamen, expressiva de les places reservades a funcionaris i personal 
laboral, dotades pressupostàriament. Fer-ne les publicacions preceptives. 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde tot dient que és la modificació de l’oferta en 
base a la plantilla que s’ha aprovat en el punt anterior. 
Pel Sr. Secretari s’explica que s’incorpora un segon policia per ocupar la vacant 
de la plaça de Policia que ha ascendit a Caporal . 
Continua el Sr. Alcalde dient que l’Oferta per aquest any seria: un Caporal  lliure i 
un Caporal de promoció, que ja s’ha fet, dos policies locals, dos  administratius de  
promoció interna, pel que fa a personal laboral,  un geògraf, quatre administratius 
de promoció interna, un de ràdio, dos auxiliars de promoció interna del grup D, un 
arxiver, un oficial 2ª jardiner, i un peó ,  lliure.  
S’obre un torn d’intervencions, pel PSC la Sra.  Pili Llaquet, comenta que a 
l’igual que van fer el mes de novembre en la votació de la plantilla i oferta la 
postura del seu grup serà d’abstenció i recordar  que seria convenient fer una 
reunió per unificar els criteris de les bases dels concursos-oposicions. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer  també manifesta l’abstenció tot constatant que 
hi ha una manca de previsió i de planificació a mig termini. 
Pel PP el Sr. Josep M Gallés diu que a l’igual que en l’anterior acord també 
s’abstindrà. 
Finalment El Sr. Josep Rodés per IC també diu que s’abstindrà. 
VOTACIÓ. FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT. 

VOTS A FAVOR      : NOU   (  9) dels regidors de CiU. 
 VOTS EN CONTRA:  CAP     ( 0) 
     ABSTENCIONS       :  VUIT    ( 8 ), dels regidors del PSC. ERC, PP i IC. 
 
 13.- PISTES D’ATLETISME: CONCURS D’OBRES DE LA SUPERFICIE 
 
Constitueix l’objecte del contracte la realització mitjançant oferta negociable 
oberta la instal·lació de la “superfície” de la pista d’atletisme de 8 carrers i de 400 
m de corda que s’ubica en els parc de Colobres de la nostra localitat. 
Els treballs comprenen: 



 1.- direcció responsable dels treballs de formació de la base, especialment, 
la capa d’asfalt, atenent a la correcta disposició dels pendents i mides generals. 
 2.- subministrament i col·locació dels paviment sintètic de les 
característiques ofertades. 
 3.- marcat i pintat de totes les línies i senyals necessàries per a la 
celebració de competicions oficials de tots aquests esports que es puguin acollir 
en aquestes instal·lacions. 
 4.- Subministrament i col·locació de vorera d’alumini reglamentària en tot e  
perímetre interior (desmuntable en la zona de la via) 
 5.- homologació per la Federació Catalana d’Atletisme. 
L’homologació  és condició indispensable per a la recepció dels treballs. 
Les solucions tècniques al respecte al paviment i les seves qualitats, no es 
defineixen essent aquestes a proposar per licitador, tenint en compte que han de 
complir les reglamentacions vigents i han d’estar homologades per a la pràctica 
de l’esport competitiu per la Federació corresponent. 
ATÈS que l’article 86 apartat 1) de la Llei de contractes de les Administracions 
públiques, disposa que s’adjudicarà mitjançant concurs, els contractes d’obra 
quan: els projectes o pressuposts no hagin pogut ser establerts prèviament per 
l’Administració i han de ser presentats pels licitadors, que és  el cas present. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Convocar licitació i aprovar els plecs de condicions ecomonico 
administratives que han de regir en les obres de construcció de la superfície de la 
pista  d’atletisme, sense determinació de preu o solució tècnics . 
SEGON.- Fer les publicacions preceptives: 
Defensa la proposta el Sr. Ramón Casadesús tot dient que es tracta de 
convocar  licitació i aprovar el plecs de condicions que han de regir per les obres 
de construcció de la superfície de la pista d’atletisme, sense determinació de preu 
o solució tècnica, tal com preveu pels contractes d’obres, quan els projectes o 
pressupostos no hagin pogut ser establerts prèviament per l’Administració i ha de 
ser presentats pels licitadors.   
El Sr. Alcalde intervé per recordar la reunió mantinguda amb els tres tècnics que 
porten l’obra i l’explicació dels detalls que es va fer, donat que és una obra molt 
complexa. 
En torn d’intervencions i pel PSC la Sra. Pilar Llaquet  manifesta que donen tota 
la confiança als Tècnics, i a les explicacions que van donar en la comissió de 
treball,  i el vot serà a favor, i pregunta com està el tema de les assegurances.  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 14.- MOCIONS 
 
Per tal de que sigui debatuda i votada en el proper Ple, els grups municipals de 
CONVERGÈNCIA I UNIÓ, PARTIT SOCIALISTA DE CATALUNYA, 
ESQUERRA REPUBLICANA i INICIATIVA DE CATALUNYA –ELS VERDS -,  
presenten aquesta MOCIÓ sobre l’AUTOVIA ORBITAL o QUART CINTURÓ, 
per tal de que sigui presa en consideració per la resta de formacions polítiques 
i, en el seu cas, aprovada pel Ple del nostre Ajuntament que s’ha de celebrar el 
proper dimarts dia 9 de juny de 1998. 



Que, als efectes del contingut de la present moció, tinguin la consideració 
d’al·legacions tots i cadascun dels punts que conformen el present escrit, en 
cas de que no ens sigui reconegut un nou plaç per presentar-les, d’acord amb 
el que es sol·licita en l’apartat primer del present document. Finalment, que, en 
estar fora del plaç si no se’ns considera administració afectada, es presenti a 
través del Consell Comarcal del Vallès Occidental. 
Aquest és doncs el contingut de la present  
MOCIÓ: 
Primer.-  L’alcalde de Castellar, Lluís M. Corominas, ha tingut coneixement, per             
convocatòria feta pel Consell Comarcal del Vallès Occidental, de la presentació     
a informació pública del tram Abrera-Terrassa del projecte d’autovia Orbital o IV  
Cinturó. En la mateixa convocatòria, l’enginyer redactor del projecte i un  
representant del ministeri de Foment, van informar del desglòs en dues fases 
diferents del projecte de l’esmentada autovia, que el nostre Ajuntament havia 
rebut com administració afectada en la informació prèvia als estudis d’impacte 
ambiental. 
Que en el tram que es sotmet a informació pública no se’ns considera   
administració directament interessada i afectada, quan ho som ja que el fet de 
desglossar-se el projecte en dos trams no és suficient motiu per no obrir la 
informació pública i com administracions afectades a tots els municipis que en  
les diferents opcions ens afecta el segon tram. Per tant, el primer que  
sol·licitem, és ser considerats com administració afectada, que se’ns remeti la 
documentació del primer tram i, obrir un nou plaç d’informació pública a l’efecte    
de poder presentar les al·legacions que creiem més escaients. 
Segon.- Que el nostre municipi, ha estat debatent el seu futur urbanístic, a 
nivell genèric, i molt específicament, les comunicacions, en el marc de la revisió 
del Pla General  que en aquest moment ja ha estat aprovat inicialment; els 
resultats del debat polític i ciutadà, que ha estat sustentat en mesures del 
trànsit, mobilitat dels ciutadans i de les empreses i d’altres estudis que posem a 
disposició del Ministeri, donen com a conclusió que en aquests moments el 
municipi viu una situació insostenible a nivell de comunicacions que hipoteca el 
normal funcionament social i econòmic per la falta de circumval·lació de la 
ciutat de Sabadell, única via de comunicació amb la xarxa d’autopistes 
existents. Les cues, retards i aglomeracions en una carretera que supera els 
30.000 vehicles diaris de mitja, van en augment a mesura que els polígons 
industrials i el municipi creixen. 
Tercer.- Vista aquesta situació i des d’un punt de vista estrictament local, ens 
sembla absolutament prioritari i per sobre de qualsevol altra infrastructura, 
l’execució de l’anomenada roda est de Sabadell o eix del Ripoll. S’ha de tenir 
present que la única carretera que ens porta cap a la resta de Catalunya amb  
una mica de garanties, passa per tot l’entramat de carrers de la ciutat de 
Sabadell i, aquesta, és una de les poques ciutats europees de 200.000 
habitants que no està circumval·lada. La construcció d’aquest nou eix viari, 
comportaria una millora no solament per Castellar del Vallès, sinó també per la 
mateixa capital de la nostra comarca, al buidar el pas dels vehicles que no es 
queden a Sabadell.  L’eix del Ripoll, a més, permetria la comunicació directa 
dels nostres ciutadans i de les empreses castellarenques amb l’A17, la B30 i 
l’A18, tot això sense cap ciutat ni municipi pel mig. 



Quart.- Sense voler analitzar la globalitat del territori, però sí des de l’àmbit 
geogràfic que ens correspon, en els darrers vint anys, les inversions de l’Estat a 
la comarca han estat molt minses, i ens preocupa el fet que si finalment es 
retarda o no s’executa  
l’autovia orbital, es puguin perdre aquests diners; la inversió amb la supressió 
de semàfors als laterals a la B30, la supressió dels peatges de l’A7, A17 i E9 al 
seu pas per la nostra comarca, les comunicacions nord-sud dels municipi de 
Castellar, Sentmenat i Caldes, el tram de Palau, el de Llinars, etc., justificarien 
que no es perdés aquesta inversió. 
Cinquè.- L’execució i funcionament de les mesures apuntades en l’apartat 
anterior, ens donarien una visió real de la necessitat o no de l’autovia orbital al 
Vallès Occidental i Oriental. Plantejar l’execució d’aquest eix viari quan el 
Vallès està col·lapsat cada dia en diferents punts per la no adopció de les 
mesures apuntades en l’apartat anterior, és intentar solucionar només una part 
del problema i la menys urgent i necessària. 
Per tant, atesos aquests plantejaments, s’hauria de paralitzar la tramitació del 
projecte de l’autovia orbital. 
Sisè.- Posar de manifest tots i cadascun dels posicionaments anteriors al 
Ministeri de Foment, en forma d’al·legacions, a la Generalitat de Catalunya, al 
Consell Comarcal del Vallès Occidental i als Ajuntaments veïns. 
L’Alcalde dona lectura a la moció, i en síntesi diu que és cert que hi ha un 
percentatge dels nostres habitants que estan d’acord amb el quart cinturó, però  
.la urgència del nostre municipi no és aquesta i la prioritat tampoc. En aquest 
moment en el Vallès Occidental i en l’àrea que coneixem els problemes no són 
de comunicació transversal, estem convençuts que si que serà segurament 
utilitzats, si es fa, però per altra banda sinó prioritzem de cara a l’Estat les 
inversions primeres que són: el conflicte que hi ha a Barberà, els semàfors de 
la B-30 el pas per Palau, el pas de Castellar cap a Sabadell i la comunicació de 
Sentmenat cap a la zona de Granollers. El sentit de tot això és que a Castellar, 
el 95 per cent dels vehicles van avall  perquè l’economia indústries van cap a 
l’àrea metropolitana , i tot i així encara que s’anés cap a Granollers i Manresa,  
si només es fa el Ripoll, l’únic que estem fen es posar 4 minuts més  per 
comunicant-se amb l’A-18, A-7  i B-30. Per tant creiem que és lògic i cada 
municipi s’està plantejant la solució millor pel seu municipi, a nivell Comarcal, 
dijous hi ha un ple per parlar-ne. 
En torn d’intervencions pel PSC la Sra. Pilar Llaquet   primer exposa que seria 
bo demanar la retirada del peatge de l’autopista de Manresa, i continua dient 
que ja han manifestat la urgència de solucionar els problemes de comunicació 
de Castellar, a la vista de l’exposició feta  i com defensors dels interessos de 
tots els castellarencs aprovarem la moció. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer diu que a part del tema medi-impacte-
ambiental hi ha un defecte que es pot concretar amb l’estudi del  4t cinturó i és 
que per primera vegada es presenten amb aquest estudi uns motius que en 
teoria justifiquen aquest 4t cinturó. Nosaltres considerem que aquests greus 
errors que s’han detectat en aquest estudi, concretament del trànsit de vehicles 
del projecte del 4t cinturó, el tram Abrera-Terrassa invalida per ell mateix 
l’actual tramitació d’aquest estudi informatiu, utilitza un model  viari que és el 
pilar que justifica la construcció d’aquest 4t cinturó i que presenta uns defectes 
importantissims de base, es preveu un trànsit molt sobredimensionat; l’estudi 



que presenta el Ministeri per justificar aquest 4t cinturó, es veuen aquests 
mateixos trams la previsió d’augment de trànsit per a l’any 2.000, en alguns 
casos fins del 400% del seu volum de trànsit. L’increment mig d’aquest estudi 
entre els anys 1996 i 2000 en general és del 76% d’augment del trànsit en 
aquestes autopistes , aquest augment és del tot irrealista que a més a més 
entra en contradicció amb el mateix estudi presentat pel Ministeri, ja que per 
una banda fan aquest increment irreal de volum previst per a l’any 2000 que 
justifica el 4t cinturó, però per una altra banda, en aquest mateix informe ens 
diuen que el creixement anual oscil·laria  de l’1’7% i el 2’1% per any i en canvi 
per justificar-ho fan servir aquestes xifres que no tenen res a veure, tant sols 
això ja ho invalida deixant de banda l’impacte medi-ambiental. Davant 
d’aquestes dades considerem que els volums de trànsit resultants del model 
són del tot sobredimensionats i aquests fets evidencien que les dades de 
l’estudi del trànsit que suposadament justificarien aquest 4t cinturó no són 
reals, per tant això sol ja fa que s’hagi d’anul·lar l’actual tramitació i la retirada 
d’aquest projecte del tram inicial  Abrera-Terrassa    
Evidenciar que hi ha un canvi important de gent que no veu prou clara la seva 
justificació i que s’hauria d’invertir, que es un problema real de trànsit però hi ha 
solucions que la majoria es diuen en aquesta moció i fins que no s’apliquin 
aquestes mesures, no es veurà a uns anys vista, si es necessari o no una nova 
via que a més a més aniria paral·lela a una que ja existeix.  
Per acabar manifestar la satisfacció del grup que represento perquè s’aprovi 
aquesta moció, ja què representa un pas important, finalment diu que el vot 
serà a favor. 
Pel PP intervé el Sr. Josep M Gallés després de manifestar la seva abstenció 
exposa: “degut al creixement econòmic aquestes futures necessitats s'han 
convertit en aquest moment en "neguits insostenibles" per la majoria dels 
ciutadans i especialment per els de les comarques del Vallès, sigui Occidental o 
Oriental, i el seu entorn. El govern ha estat sensible a aquest tarannà i es quan 
posa en funcionament o en marxa en tema del IV cinturó orbital. Jo voldria 
exposar que aquest tema de debat d'avui el grup municipal de CIU té molt a 
veure perquè té un pacte de govern em el PP i nosaltres d'acord amb aquest 
pactes, que tenim per norma complir sempre ho deixem a les comunitats 
autònomes o sigui a la Generalitat de Catalunya dintre dels pressupostos 
assignats, perquè prengui les decisions més adient i als interessos generals de la 
comunitat autònoma o sigui és la que decideix.  Dit això la "moció" que ens ha 
presentat l'equip de govern ens sembla bastant coherent en l'idea nostra respecte 
al que afecta al nostre municipi de Castellar del Vallès, manifestant que ens 
satisfà molt més que la "moció" que sens presentava avui mateix en aquest ple, 
per els grups de ERC I IC-Els Verds, que s'ha retirat . En conseqüència 
pensàvem donar suport a la moció de C.iU, però ara ens abstindrem, ja que pel 
que fa a l’últim apartat no és el mateix que el  redactat en un principi. 
Finalment per IC el Sr. Josep Rodés manifesta el vot a favor. 
S’obre un torn de repliques, el Sr. Alcalde diu que a la Comarca hi ha 
Ajuntaments siguin de CiU o d’altres partits que s’han manifestat clarament a 
favor del 4t cinturó, entenem algunes de les postures, especialment la de 
Viladecavalls perquè és molt complicat el tema de la comunicació amb el Baix 
Llobregat, també s’ha d’entendre la nostra com a Castellar del Vallès i per sobre 
de tot s’ha de prioritzar el que els ciutadans ens demanarien si estiguessin en el 



nostre lloc . D’altra banda dir que som coherent amb el plantejament, som 
coherents també a nivell comarcal i això ha fet que es podes presentar una moció 
a nivell comarcal que planteja dubtes sobre el 4t cinturó i que es tingui en compte 
que Castellar té una especificitat dins d’aquest tram del 4t cinturó. 
A continuació pren la paraula la Sra. Pili Llaquet per PSC i manifesta que estan 
aquí com a defensors del poble de Castellar i dels seus habitants i que estan 
d’acord amb la manera com està redactada la moció. També diu que per mitjà de 
l’Oficina parlamentaria del Vallès, es farà arribar als Diputats Socialistes perquè 
instin al Ple del Parlament el desig que s’acceleri el projecte de l’eix del Ripoll, i 
demana que la resta de representants polítics facin el mateix.  
Per acabar demana que aquesta moció es faci arribar a  l’opinió pública . 
A continuació pel PP el Sr. Josep M Gallés passa a explicar els motius de la 
seva exposició i manifesta que estan d’acord amb la moció que presenta 
convergència però políticament no pot anar en contra d’una decisió del govern de 
a nació que proposa una autovia, el quart cinturó orbital. 
Intervé el Sr. Jordi Permanyer per ERC  comenta que creu que en casos 
similars, en que la direcció dels respectius partits desconeixen el problema 
concret, per no vivir-lo “in situ”, seria convenient fer-los arribar aquest 
coneixement, per votar acuradament. 
El Sr. Josep Gallés del PP replica al·legant que l’Administració executant ja 
coneix el problema, per què prèviament ja ha fet estudis tècnics i s’ha assessorat. 
VOTACIÓ. FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT. 

VOTS A FAVOR      : SETZE  ( 16) dels regidors de CiU, PSC, ERC i IC. 
 VOTS EN CONTRA:  CAP     (  0) 
     ABSTENCIONS       :  UNA    ( 1 ), del regidor del PP . 
 
 15.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
No n’hi ha. 
 
 
 16.- SUGGERIMENTS I  PREGUNTES 
 
El Sr. Alcalde posa en coneixement de tots que l’UD Castellar a aconseguir 
l’ascens de categoria així com el CB Castellar, masculí, també ha pujat a segona 
regional i es farà una recepció conjunta i amb els benjamins del futbol. 
 
 
La Sra. Pili Llaquet pel PSC diu que el tenir una còpia dels acords abans del Ple 
ha estat un l’encert, donat que així es facilita els tràmits alhora de fer la votació.  
Continua la Sra. Rosa Massot  preguntant: 
- sobre la cruïlla del carrer Ali-Bei amb carrer Tarradellas, que l’any passat s’hi va 
fer un forat, ara torna a enfonsar-se i amb rapidesa, potser fora convenient posar-
hi una planxa fins que no es repari. També és dona una situació similar al costat 
del “Bar Frutos”. 
-  en el carrer de Francesc Layret, a les voreres s’han aixecat les rajoles, i això ha 
produït la caiguda de dues senyores.  



- si es necessita el parvulari del col·legi Sant Esteve pel Casal d’Estiu, ens 
agrairia que ens aviséssiu  abans,  ja que els mestres treballem fins el dia 30 i el 
casal comença el dia 29 de juny.  
Continua ERC, el Sr. Jordi Permanyer, primer pregunta per les respostes de 
l’anterior Ple. 
El Sr. Alcalde, després de fer un repàs a les preguntes diu: 

- sobre els semàfors hem habilitat més diners en la partida ja que el pressupost 
era més elevat del que en pensàvem, la resta de preguntes ja es contestaran 
per escrit..                                             
- en el tema dels convenis dir que el del futbol i el del bàsquet ja s’han informat 
i  quan tinguem els altres, també els passàrem.  
Continua el Sr. Jordi Permanyer dient::  
- a la plaça de la Miranda, com cada any, tornen a fer-se curses de motos, 
insistim sobre el tema, ja que es perillós per la gent que passa i per la mainada 
que hi juga. 
El Sr. Ramon Casadesús manifesta que ja s’hi està actuant. 
El Sr. Jordi Permanyer pregunta : - sobre el tema d’habilitar més aparcament 
bici i fomentar més el seu ús,  
- problemes que hi ha amb el límit  de velocitat a la zona industrial, potser seria 
bo fer-hi algun control.  
El Sr. Ramon Casadesús li contesta que sobre aquest tema s’està fent 
converses amb altres Policies Local per tenir de tant en tant algun radar mòbil i 
poder-lo utilitzar. 
El Sr. Alcalde manifesta la necessitat de fer un carril d’incorporació entre els 
carrers de la Garrotxa, Ronda i carretera de Sentmenat . 
Segueix ERC: 

- sobre els desaigües  del carrer del Dr. Pujol, recentment arreglat, se n’han fet 
dos un al principi del carrer i l’altre al final, però cada vegada que plou el carrer 
s’omple d’aigua. 
El Sr. Alcalde contesta que està previst canviar  la sortida d’aigües del pati de 
l’Escola d’Emili Carles i fer dues reixes una al carrer del Dr. Portabella i l’altre al 
carrer de Francesc Layret. 
Segueix ERC: 
- sobre la recollida d’escombraries donat que s’ha canviat el sistema de treball i 
algunes vegades es deixen algun carrer.  
- la intervenció que es va fer a la plaça de Lluís Companys, amb els efectes de 
l’erosió ha desaparegut la rasa que es va fer i continua el mateix problema 
d’abans.  
Continua per ERC el Sr. Francesc Deu: 
- com està el tema de l’execució de l’estudi de les recomanacions de l’Institut 
Català d’Energia sobre aquest edifici, i al mateix temps pensen que s’hauria 
d’estudiar aquestes actuacions o d’altres en la resta d’edificis municipals.  
- també demanem una reunió per elaborar una ordenança que fomenti  l’ús de 
l’energia solar per escalfar l’aigua per usos domèstics. 
- encara no hem fet la reunió per tal d’aprovar les mesures de seguretat  més 
adients per obrir les instal·lacions esportives d’algunes escoles. Demanem 
aquesta reunió amb caràcter urgent i alhora que es convoqui també als 
directors i als presidents de les AMPES. 



sobre el tema de l’anella Verda, insistim que de la mateixa manera que 
s’incorpora el municipi de Matadepera , també ho facin tots els municipis del 
sud del Parc, s’incorporí també Sant Feliu, tot i que pertany a Castellar, 
geogràficament i històricament és un poble independent  i valdria la pena 
estudiar el possible recorregut des del carrer del pont vell , cap a Can Juliana i 
Sant Feliu, que podria enllaçar amb Matadepera  pel camí antic de les dues 
poblacions. 
.El Sr. Alcalde manifesta que ara només s’ha pintat una xarxa bàsica, llavors 
les xarxes internes s’hi podran afegir, el problema és pressupostari. També 
destacar que algun municipi ha demanat ser-hi però no hi ha més Feder. Pel 
que fa a Sant Feliu val a dir que hi ha uns estudis fets, a nivell de connectar, es 
forma una anella i Sant Feliu està al mig. Que aquests estudis ja estan fets pel 
Consell Comarcal  i que  els camins que no siguin xarxa bàsica els haurà de 
pagar el municipi.   
Continua el Sr. Francesc Deu:  
- a la plaça de la Llibertat hi ha una pèrgola, demanem que s’hi planti algun 
tipus d’enredadera perquè faci més ombra.   
- sobre la plaça de Catalunya demanen una reunió per parlar-ne, l’estany està 
brut , fa mesos que no circula l’aigua. la vigilància es escassa, cal eliminar les 
barreres arquitectòniques, la plantació de plantes enfiladisses parterres, etc.    

- un tema que ja és vell, el rec dels carrers, només queda ben moll d’aigua i no 
   es neteja, proposem eliminar aquest servei que sols causa molèsties i com a     
   contrapartida que s’instal·lin  més contenidors. 
-  La proposta del pati de Cal Botafoc ens sembra bé, però recordar dues     
  proposicions d’ERC, una la iniciada ja en el CEIP Emili Carles Tolrà, d’acollir    
  una representació dels arbres de tots els països Catalans i l’altra un jardí  
  públic conreat pels privats, dintre del pati de Cal Botafoc. Per evitar duplicitats   
  amb  l’arboretum” que es proposa o per comptabilitzar aquestes propostes   
  demanem  una reunió. 
- L’Alcalde diu que per això s’està elaborant una projecte per l’Oriol Bases que 

està acollit dins del Nio-Vallès, i un cop vist el que ocupa “l’arboretum” es podrà 
deixar un espai per altres iniciatives. 

- El Sr.  Francesc Deu respon que es poden interrelacionar les propostes, fent 
un sota bosc de la Hora i de les herbes “remeires” del parc; en tot cas en volem 
parlar abans de l’elaboració del projecte.    
Intervé el Sr. Josep M Gallés del PP tot dient: 
fa un temps ençà que la nostra vila presenta un estat deplorable, en varis sentits 
donant la sensació de desordre i impunitat total. Es poden veure "pintades" de tot 
tipus arreu, com en contenidors, alguns de signe polític, parets privades, portes 
de garatges i també de altres en motius "escandalosos", de robaments de 
vehicles no en parlem, sembla que s'ha  actuat. S'ha pres darrerament sembla 
ser "mesures" de coordinació per fer les actuacions mes ràpides i "diligents". 
(sobre el paper no sembla sigui així) 
Em pregunto què fa la nostra policia municipal? cada dues per tres fem exàmens 
? Amb això estem conformes. Però per que la volem si després les seves 
actuacions considerem son "febles" o les directrius arriben prou tard? Sr. 
Casadesús: què pensa fer vist el que exposem?. 
Tot seguit informa del que ha passat al cementiri de Sant Feliu, i de pintades a la 
urbanització i al cementiri i demana més prevenció i vigilància. Continua dient la 



necessitat de fer complir i posar en marxa les coses aprovades, en benefici del 
ciutadà. 
Pregunto que pensa fer el Sr. Casadesús vist la falta de respecte a la norma de 
les ordenances de no embrutar en propaganda, els contenidors, parets, etc. Com 
si no haguessin els plafons en els seus llocs per utilitzar-los? serem "febles" 
també en les actuacions que corresponguin sempre dintre de la "Llei" aprovada 
per el "consistori". 
El Sr. Ramón Casadesús contesta dient que en el tema de les pintades, segons 
informe de la Policia, són gamberrades  de gent molt jove, van ser fetes totes 
plegades, una sola nit, i per poca gent. Es un tema difícil d’evitar, la vigilància 
s’intensifica durant la temporada d’estiu, donat que els habitants augmenten.  
Pel que fa a les pintades en el  cementiri de Sant Feliu, són les mateixes que en 
el poble. 
El Sr. Alcalde intervé per dir que no es cert que Sant Feliu sigui un nucli deixat, 
s’hi ha fet actuacions, i els seus habitants n’estan contents. 
Finalment per IC intervé el Sr. Josep Rodés  tot dient que : 
- els encarregats de la fusteria deixen el cotxe mal aparcat a la Baixada de Palau  
impedint el pas, caldria fer-ne un control.  
- també a la Baixada de Palau, safareigs,  hi ha un desaigua que està rebentat   
caldria fer-ho arreglar. 
- demanar si està previst arreglar les baranes de la plaça 28 d’abril, totes estan 
malmeses .  
- per acabar demanar a la regidora de Medi Ambient si esta previst, tal com es 
va dir, fer un tancat en algunes places només pels gossos,     
- sobre  els contenidors d’escombraries potser caldria buscar un sistema 
perquè no  es desfrenin.  
- com esta el tema de la deixalleria?.  Està previst augmentar el numero de 
contenidors de vidre i paper ?.  
 
Per acabar el Sr. Josep M Gallés del PP diu: “ens acostem al dia que 
començaran les obres de la carretera de Sentmenat, jo encara no he vist cap 
notificació que indiqui quina classe de mesures es prendran per que la 
circulació no se’n ressenti.  
 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent dos quarts de deu del 
vespre, s’aixeca la sessió de la qual s’estén la present Acta que signa com a 
fedatari d’aquests acords el Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 


